

PARIS NOTICE NO. 13/12

Issue Date:

08 July 2013

Effective Date:

15 July 2013

MILLING WHEAT FUTURES AND OPTIONS CONTRACTS – LISTING OF NEW DELIVERY MONTHS

Executive Summary

This Notice informs Members of the listing of new delivery months in the Milling Wheat futures and options contracts and the addition of the delivery point of Dunkirk with effect from the September 2015 delivery month.

1. Paris Notice No. 13/09 advised Members that additional storage capacity will be made available in the existing delivery point of Rouen from the November 2014 delivery month onwards and in the new delivery point of Dunkirk from the September 2015 delivery month onwards.
2. This Notice advises that with effect from 15 July, the Milling Wheat futures and options contracts will follow a new delivery cycle, with the opening of September 2015, December 2015, March 2016 and May 2016 for a total of 12 delivery months as specified in Article 6 of the technical specification rule of the contract.
3. As a consequence, the rules will be duly modified and made available on our website: <https://globalderivatives.nyx.com/en/contract/content/29635/contract-specification>

For further information in relation to this Notice, Members should contact:

Lionel Porte

+33 (0)1 49 27 19 29

lporte@nyx.com

Nicholas Kennedy

+33 (0)1 49 27 19 27

nkennedy@nyx.com

Date de diffusion:

08 Juillet 2013

Date effective:

15 Juillet 2013

CONTRAT A TERME ET D'OPTIONS SUR BLE DE MEUNERIE-INTRODUCTIONS DES NOUVELLES ECHEANCES

Sommaire

Ce Bulletin informe les membres du marché de l'introduction à la négociation des nouvelles échéances du contrat à terme et d'options sur blé de meunerie et de l'ajout de Dunkerque comme point de livraison à compter de l'échéance Septembre 2015.

1. L'avis 13-09 informait les membres des capacités de stockage supplémentaires seront mises à disposition sur le point de livraison de Rouen à compter de l'échéance novembre 2014 et des suivantes et sur le point de livraison de Dunkerque à partir de l'échéance septembre 2015 et des suivantes
2. Cet avis informe les membres qu'à compter de la journée de négociation du lundi 15 juillet 2013, le contrat à terme et d'options sur blé de meunerie introduit le nouveau cycle des échéances avec l'ouverture des échéances septembre 2015, décembre 2015, mars 2016 et mai 2016 afin de couvrir un horizon de cotation de 12 échéances comme indiqué dans l'article 6 de la Fiche technique du contrat à terme sur blé de meunerie.
3. Les textes réglementaires seront dûment modifiés en conséquence et consultables sur notre site internet : <https://globalderivatives.nyx.com/fr/contract/content/29635/contract-specification>

Pour toute question concernant ce Bulletin, merci de contacter :

Lionel Porte

+33 (0)1 49 27 19 29

lporte@nyx.com

Nicholas Kennedy

+33 (0)1 49 27 19 27

nkennedy@nyx.com